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خبر »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
  شهید سعید رجبعلی جاوردی  را گرامی می دارد

سازمان حفاظت محیط زیست قرارداد خرید ۱۲۰۰ دستگاه 
موتورسیکلت را به منظور تامین تجهیزات مورد نیاز محیط 

بانان امضا کرد.
در آیین امضای قرارداد خرید ۱۲۰۰ دستگاه موتورسیکلت 
برای محیط بانان که با حضوراصغر دانشیان - معاون 

توسعه مدیریت ، حقوقی و امور مجلس سازمان محیط 
زیست، سرهنگ جمشید محبت خانی - فرمانده یگان 
حفاظت محیط زیست سازمان و محمد رضا محمدی - 
مدیر عامل شرکت تولیدی - برگزار شد، مقرر شده است 
که بر اساس قرارداد خرید ۱۲۰۰ دستگاه موتور سیکلت، 
موتورها تولید و در اختیار محیط بانان قرار گیرد. بر این 
اساس مقرر شد موتورسیکلت های خریداری شده ظرف 
مدت دو ماه تحویل سازمان حفاظت محیط زیست شود.

در این مراسم معاون توسعه مدیریت، حقوقی و امور 
حمایت های  با  گفت:  زیست  محیط  سازمان  مجلس 
خوبی که از سوی دکترعیسی کلانتری - رئیس سازمان 
حفاظت محیط زیست - صورت گرفت و تامین اعتبار 
امروز می توانیم با افتخار اعلام کنیم در طول فعالیت این 
سازمان شاهد یکی از بزرگترین اتفاقات مهم در بخش 

ناوگانی حوزه محیط زیست هستیم.
دانشیان ادامه داد: از این پس محیط بانان می توانند با 
این وسیله نقلیه که توانایی جابه جا شدن در مسیرهای 
صعب العبور را دارد، محیط را برای شکارچیان غیر مجاز و 
افرادی که مخل حفظ محیط زیست هستند، ناامن کنند.

وی خاطر نشان کرد: اولین بار است قراردادی دراین سطح 
منعقد می شود. امیدواریم در موعد مقرر شاهد تحویل 

موتورسیکلت ها به محیط بانان باشیم.
معاون توسعه مدیریت، حقوقی و امور مجلس سازمان 
حفاظت محیط زیست، ایران خودرو را شرکتی بسیار بزرگ 
و با قدمت و سابقه ای طولانی خواند و افزود: برخورداری 
از خدمات پس از فروش مناسب، یکی دیگر از دلایلی بود 
که موجب شد تا ترغیب شویم از میان چهار کارخانه تولید 

موتورسیکلت، ایران خودرو را انتخاب کنیم.

وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اعلام کرد: با فوت 
۱۱۹ نفر دیگر از هموطنان مبتلا به کووید۱۹ در شبانه روز 
گذشته، تعداد جان  باختگان این بیماری در ایران به ۸۲ 

هزار و ۲۱۷ نفر رسید.
در اطلاعیه روابط عمومی وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
اساس  بر  و  گذشته  روز  شبانه  در  است:  آمده  پزشکی 
معیارهای قطعی تشخیصی، ۱۰ هزار و ۷۱۵ هزار نفر بیمار 
جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که ۱۲۴۶ 
نفر از آنها بستری شدند و مجموع بیماران کووید۱۹ در 

کشور به سه میلیون و ۳۹ هزار و ۴۳۲ نفر رسید.
تاکنون دو میلیون و ۶۶۶ هزار و ۶۰۱ نفر از بیماران، بهبود 
یافته یا از بیمارستان ها ترخیص شده اند. سه هزار و 

۴۱۶ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ نیز در بخش های 
مراقبت های ویژه بیمارستان ها تحت مراقبت قرار دارند و 
۲۱ میلیون و ۶۱۹هزار و ۵۳۶آزمایش تشخیص کووید ۱۹ 

در کشور انجام شده است.
بر اساس این گزارش، اکنون ۱۶ شهر کشور در وضعیت 
قرمز، ۲۰۱ شهر در وضعیت نارنجی، ۲۳۱ شهر در وضعیت 

زرد قرار دارند و هیچ شهری در وضعیت آبی قرار ندارد.
وزارت بهداشت همچنین اعلام کرد: تاکنون چهار میلیون 
و ۳۵۴هزار و ۴۴۵نفر دوز اول واکسن کرونا و ۸۵۱هزار 
و ۲۰۷نفر نیز دوز دوم را تزریق کرده و واکسینه شده اند. 
مجموع واکسن های تزریق شده در کشور به پنج میلیون 

و ۲۰۵هزار و ۶۵۲ دوز رسید.

حسن  سید  اتهامات  به  رسیدگی  جلسه  پنجمین 
میرکاظمی معروف به »رعیت« و سایر متهمان پرونده 
در شعبه پنج دادگاه کیفری یک استان تهران، به ریاست 

قاضی بابایی برگزار شد.
در ابتدای جلسه دادگاه با اعلام قاضی، روح الله میرکاظمی 
از متهمان پرونده مزبور که برادر حسن میرکاظمی متهم 
پس  و  گرفت  قرار  جایگاه  در  است  پرونده  اول  ردیف 
از تفهیم اتهام اظهار داشت: من از سال ۸۰ به صورت 
مستقل از برادرم حسن میرکاظمی )رعیت( در بازار آهن 
مشغول به کار بودم تا اینکه در سال ۸۹ او من از من 
خواست برای واردات محموله ای که در آن با باقر شعار 
شریک بود، در بانک مسکن شعبه میرداماد حساب ارزی 
افتتاح کنم؛ این موضوع آغاز اختلافات من با برادرم بود 
به گونه ای که بعد از آن نیز دید و بازدیدهای خانوادگی 

ما نیز قطع شد.
سهم  هرگونه  دفاعیاتش،  ادامه  در  میرکاظمی  روح الله 
داشتن و مشارکت خود در امور کارخانه ازنا را انکار کرد 
و بر همین اساس مدعی شد که اتهام اخلال در نظام 
اقتصادی به مبلغ ۴۰۰ میلیون دلار، قابل انتساب به او 

نیست.
امارات  دبی  در  مستقر  ماریتایم  شرکت  در  سهامداری 
دیگر  از  این شرکت  توسط  بارنامه های جعلی  و صدور 
اتهامات منتسب به روح الله میرکاظمی بود که نامبرده 
مدعی شد از اموری که در شرکت ماریتایم می گذشت، 

بی خبر بوده است.
»اسم و امضای من در اسناد ناظر بر دریافت ۱۸ میلیارد 
تومان تسهیلاتی دریافتی از بانک صادرات وجود ندارد«، 
این دفاعی بود که روح الله میرکاظمی درخصوص یکی 

از اتهامات انتسابی به خود در جلسه دادگاه مطرح کرد.

متهم  وکیل  اسماعیلی  محمد  دادگاه  جلسه  ادامه  در 
روح الله کاظمی با دستور قاضی در جایگاه قرار گرفت و 
گفت: قانون مبارزه با پولشویی مصادیق گوناگونی را به 
عنوان پولشویی در نظر گرفته حال آن که در کیفرخواست 
حاضر اشاره نشده که کدام یک از اقدامات موکل من 
اتهام  خصوص  در  همچنین  است؛  پولشویی  مصداق 
مشارکت در اخلال در نظام اقتصادی که به موکل من 
منتسب شده ما متوجه نمی شویم که موکل من چه کار 
کرده که این ۴۰۰ میلیون دلار و این ۱۸۰ میلیارد ریال 
نظام  در  در اخلال عمده  به عنوان میزان مشارکت  که 
اقتصادی در کیفرخواست قید شده مستند به فعل وی 

است؟
»تمام بارنامه های صوری از شرکت ماریتایم که سهامش 
به نام روح الله میرکاظمی است صادر شده است«؛ این 
گزاره ای بود که وکیل متهم باقر شعار در ادامه جلسه 
دادگاه بر روی آن تاکید کرد. بنا به گفته این وکیل، باقر 
شعار در هیچ شرکتی حق امضا نداشته و مدیریت هیچ 
جهت  نمی توانسته  بنابراین  نداشته  برعهده  را  شرکتی 

اعمال متقلبانه به بانک مراجعه کند.
وکیل متهم باقر شعار در ادامه دفاعیاتش تصریح کرد: 
موکلش در بین سال های ۸۲ که اخذ تسهیلات توسط 
سیستم میرکاظمی آغاز شده تا سال ۹۲ که از کشور فراری 
داده شد، به صورت مستمر در داخل ایران حضور نداشته 

است.
بنا به گفته وکیل باقر شعار، هیچ مدرکی ناظر بر صاحب 
سهام بودن باقر شعار در شرکت »یونایتداستیل« وجود 
ندارد؛ بنابراین وی نمی توانسته برای دریافت ۱۶۵ میلیون 

دلار به بانک مراجعه کند.
وکیل باقر شعار گفت: در سال ۲۰۱۳ که فاکتور ۱۲ میلیون 

یورویی با مهر و امضای یونایتد استیل به بانک صنعت 
و معدن ارائه شد باقر شعار در زندان بود و یونایتد استیل 
کلاً تعطیل شده بود، بنابراین مهر و امضای آن، جعل 

شده بود.
محمد ابازاده دیگر متهم این پرونده است که در این 
جلسه دادگاه با دستور قاضی در جایگاه قرار گرفت و 
به خود گفت: من  انتسابی  اتهامات  کردن  رد  ضمن 
مجموعه  زیر  در  بازرگانی  شرکت  سه  در   ۹۳ شهریور 
حسن میرکاظمی عضویت پیدا کردم و در زمانی که 
تسهیلاتی  هیچگونه  آن ها  بودم  شرکت ها  این  عضو 

دریافت نکردند.
ابازاده که به گفته خودش در اردیبهشت ۹۲ به سمت 
تا   ۹۳ مرداد  از  و  شد  منصوب  فلز  دنیای  مدیرعاملی 
اردیبهشت ۹۴ نیز به مدت ۱۰ ماه معاونت اجرایی این 
که  شد  مدعی  دفاعیاتش  در  داشت،  برعهده  را  شرکت 
تسهیلات دریافتی شرکت دنیای فلز از سیستم بانکی 

کشور قبل از حضور او در این شرکت بوده است.
»منصور معتقد مدعی شده که شرکت های بدهکار به بانک 
آینده را من معرفی کردم حال آن که من برای دریافت 
تسهیلات هیچ مراجعه ای به بانک آینده نداشته ام و هیچ 
شراکتی در آن شرکت ها نداشتم و فقط ۱۰۰ سهم مدیریتی 
داشتم که با وکالت، آن سهم را به نماینده شرکت دنیای 
در  ابازاده  متهم  دفاعیات  ادامه  این  دادم«؛  انتقال  فلز 

خصوص بخش دیگری از اتهاماتش بود.
اظهار  ابازاده  متهم  وکیل  نیز  دادگاه  جلسه  ادامه  در 
داشت: فعالیت موکل من به گونه ای نبود که بخواهد 
این وکیل، شرکت های  به گفته  بنا  حساب سازی کند، 
بازرگانی که ابازاده عضو آن ها بوده بعد از سه سال از خروج 

او از این شرکت ها مبادرت به دریافت تسهیلات کردند.

قرارداد تامین تجهیزات مورد نیاز محیط بانان امضا شد؛

۱۲۰۰ دستگاه موتورسیکلت برای محیط بانان خریداری شد

تعداد بهبودیافتگان کرونا به دو میلیون و ۶۶۶ هزار و ۶۰۱ تن رسید

همه چیز انکار شد؛

پنجمین جلسه دادگاه »حسن رعیت« برگزار شد

محیط زیست

کرونا در ایران

حقوقی و قضایی

بهداشت و سلامت

»مشاور وزیر بهداشت« خبر داد:
 واکسن کووایران مجوز مصرف 

اضطراری گرفت

مشاور وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اعلام کرد:  
واکسن کووایران برکت محصول ستاد اجرایی فرمان حضرت 
امام )ره( به عنوان نخستین واکسن صدر در صد ایرانی 
مجوز اضطراری مصرف عمومی از وزارت بهداشت دریافت 

کرد.
علیرضا وهاب زاده در توئیتی نوشت:  روز بعد از تزریق واکسن 
کووایران برکت، هیچ عارضه ای نداشتم به جز حس غرور و 

عزت ملی ... . دم تمامی دانشمندان گمنام ایرانی گرم
وی ادامه داد: واکسن کووایران برکت محصول ستاد اجرایی 
فرمان حضرت امام )ره( به عنوان نخستین واکسن صدر 
در صد ایرانی مجوز اضطراری مصرف عمومی را از وزارت 

بهداشت دریافت کرد. ایرانی بخواهد می تواند...
وهاب زاده تصریح کرد:  پیک چهارم در حدود ۲۰ هزار قربانی 
برجای گذاشت و هنوز هم به آمار فوتی زیر ۱۰۰ نفر در فرودین 
ماه بازنگشتیم. اگر آن  روزها که وزیر بهداشت برای ممنوعیت 
 سفرها التماس می کرد، به جای تخریب و حمله سیاسی 
از صحبت های کارشناسی او حمایت می شد، شاید امروز 

بسیاری از پدرها و مادرها زنده بودند.

عضو ستاد ملی مقابله با کرونا:
زنان باردار و شیرده در نوع تزریق 

واکسن کرونا محدودیت دارند
عضو ستاد ملی مقابله با کرونا گفت: زنان باردار و شیرده می 
توانند واکسن کرونا را تزریق کنند اما در نوع تزریق واکسن 

محدودیت دارند.
دکتر مسعود مردانی افزود: اطلاعات کافی در زمینه ایمنی 
واکسن کرونا در زنان شیرده وجود ندارد از آن جا که واکسن 
های کرونا زنده هستند به نظر نمی رسد خطری برای نوزاد 

داشته باشند.
و  اظهار داشت: واکسن های سینوفارم،  کووکسین  وی 
اسپوتنیک به دلیل محدود بودن اطلاعات در شیردهی منع 
مصرف دارند و  از بین برندهای موجود در ایران واکسن 
استرازنکا بصورت محدود در زنان شیرده تزریق شده است در 
صورتی که زنان شیرده در ریسک بالا برای ابتلا به کرونا قرار 
و با ریسک فاکتور برای تشدید بیماری در آنها  وجود داشته 
باشد با صلاحدید پزشک معالج می تواند واکسن استرازنکا را 
تزریق کند و بعد از تزریق این واکسن نیازی به قطع شیردهی 

نیست.
مردانی تصریح کرد: مطالعات محدودی در خصوص ایمنی 
واکسن کرونا در زنان باردر انجام شده، تصمیم گیری در این 
زمینه نیاز به هماهنگی پزشک معالج و زنان باردار دارد تا با در 
نظر گرفتن میزان شیوع بیماری کرونا در جامه ریسک ابتلا به 
بیماری و اطلاعات محدود در زمینه واکسیناسیون زنان باردار 

تصمیم گیری شود.
مردانی افزود: در صورتی که فرد واکسینه شده قصد بارداری 
داشته باشد نیازی به تاخیر در اقدام به بارداری وجود ندارد، 
شواهدی در رابطه با اینکه بارداری ریسک بروز  عارضه بعد از 

تزریق واکسن را به دنبال داشته باشد موجود نیست.
زنان  واکسن  تزریق  موارد  است  لازم  کرد:  خاطرنشان  وی 
باردار در سامانه سلامت مادران وزارت بهداشت ثبت شود تا 

دسترسی ثبت برای کارشناسان آسان باشد.
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »دکتر سعید حقیقی«جامعه
  - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

وزارت صنعت، معدن و تجارت اعلام کرد: فاز نخست 
مجتمع سرب و روی مهدی آباد )استان یزد( به عنوان 
بزرگترین کارخانه فرآوری سرب و روی خاورمیانه تا انتهای 

امسال تکمیل می شود.
به گفته مدیر مجتمع سرب و روی مهدی آباد، این پروژه در 
سه حوزه معدن، کارخانه و زیرساخت به دستاوردهای قابل 
توجهی دست یافته است و با وجود شرایط تحریم، همه 
تجهیزات آن تامین و از همه مهم تر تامین مالی پروژه در 
بازه های زمانی مختلف به بهترین شکل انجام شده است.

و  مقررات  مطابق  ایمیدرو  بیان داشت:  »امین صفری« 
قوانین در سال ۹۵ سرمایه گذاری در معدن مهدی آباد را 
به عنوان بزرگترین ذخیره سرب و روی کشور به منظور 
سرمایه گذاری، تامین مالی و اجرای عملیات معدنکاری، 
ساخت کارخانه ها و تأمین زیرساخت های مورد نیاز، طی 

یک فراخوان عمومی و بین المللی به مزایده گذاشت.
مدیر مجتمع سرب و روی مهدی آباد ادامه داد: در بخش 
معدن هم اکنون ۷۷ میلیون تن استخراج و باطله برداری 
انجام شده است و ۱۸۰ متر پیشروی در عمق داشته که 
حدود هفت میلیون تن مواد معدنی اکسیدی استخراج 
شده و دسترسی به مواد معدنی قابل استفاده در کارخانه 

سولفیدی نیز محقق شده است.
صفری اضافه کرد: در بخش کارخانه ها، عملیات ساخت در 
سه فاز برنامه ریزی شده است که دو فاز نخست، برای 

تولید ۴۰۰ هزار تن کنسانتره سولفیدی و فاز سوم مربوط 
به استحصال از خاک اکسیدی است.

وی گفت: ظرفیت تولید کارخانه ها با راه اندازی کامل 
فازهای این پروژه، سالیانه ۸۰۰ هزار تن کنسانتره روی 
با عیار حداقل ۳۵ درصد یا معادل آن به عنوان محصول 
اصلی و نیز تولید ۸۰ هزار تن متریک کنسانتره سرب- 
نقره با عیار ۶۰ درصد سرب به عنوان محصول جانبی 

خواهد بود.

وی تصریح کرد: کل سرمایه گذاری مورد نیاز این پروژه 
فاز  در  ارزیابی می شود که  به یک میلیارد دلار  نزدیک 
تومان  میلیارد  هزار  چهار  از  بیش  تاکنون  نخست، 

سرمایه گذاری انجام شده است.
صفری اضافه کرد: مطابق برنامه، فاز نخست در انتهای سال 
۱۴۰۰ به بهره برداری می رسد و با راه اندازی این طرح، بیش 
از ۲ درصد فلز محتوی روی جهان در مهدی آباد تولید 

خواهد شد.

فرهاد دژپسند توضیحاتی درباره دلایل ریزش بازار سرمایه 
ارائه کرد، مهمترین نکات اعلامی وزیر امور اقتصادی و 

دارایی در پی می آید:
در ابتدای سال ۹۹  نرخ سود بین بانکی حدود ۹ درصد بود 
که در همان مقطع رشد بازار سهام آغاز شده است اما در 
اواخر خرداد به صورت ناگهانی نرخ سود بین بانکی تقریبا 
دو برابر شد و به حدود ۱۸ تا ۱۹ درصد رسید این موضوع 
یک سیگنال منفی برای بازارهای مالی محسوب می وشد 

و تنها محدود به اقتصاد ایران نیست
در سال ۹۹ نه تنها نرخ سود بین بانکی تغییر کرد بلکه 
نرخ سود سپرده های یک ساله از ۱۵ درصد به ۱۶ درصد 
به  تاکنون  آنکه  وجود  با  دیگر  از سوی  یافت،  افزایش 
سپرده های دو ساله برای بانک ها تعیین نشده بود، بانک 
مرکزی مجوز ایجاد سپرده های دو ساله با نرخ ۱۸ درصد 

را صادر کرد.
افزایش نرخ بین بانکی در فروش اوراق دولتی نیز تأثیر 
منفی شدیدی داشت، وقتی در بازار بین بانکی نرخ بهره 
۲۲ درصد باشد هیچ بانکی حاضر نیست اوراق دولتی 
با نرخ حداکثر ۲۰ درصد را خریداری کند. یعنی بانک ها 
ترجیح می دهند با نرخ های بالاتر از نرخ اوراق به سایر 
را خریداری  اوراق دولتی  اما  پول قرض دهند،  بانک ها 
نکنند. به هر حال آنچه واضح است که بازارهای مالی از 
جمله بورس به شدت نسبت به نرخ بهره حساس هستند 

و با کوچکترین تغییری سیگنال منفی و یا مثبت دریافت 
می کنند.

من از نیمه دوم اردیبهشت ماه یا اوایل خردادماه که صعود 
بازار شدت گرفت به سه عنصر مطالعه، مشاوره و معامله 
تاکید کردم که حتی به مردم توصیه کردم که دارایی خود 
را برای ورود به بازار سرمایه نفروشند. از سوی دیگر بازار 
سرمایه یک بازار ریسکی است و سهامداران این بازار باید 

بدانند که افت و خیز بسیاری دارد.
ما به عنوان متولی و یکی از اعضای شورای عالی بورس از 
بهمن ماه سال ۱۳۹۸ تدابیری را برای مدیریت شرایط بازار 
سرمایه اتخاذ کردیم. در واقع به جای این که دل سهامداران 
را خالی کنیم سعی کردیم تدابیری به کار ببریم که به بازار 
کمک می کند. برای مثال از سازمان مالیاتی خواستیم که 
گذشته شرکت هایی که می خواهند وارد بازار سرمایه شوند 
را از نظر مالیاتی تسهیل کنند. همچنین به شرکت ها 
اعلام کردیم که برای افزایش سرمایه از مزایایی برخوردار 
هستند و سعی کردیم شناوری بنگاه ها افزایش پیدا کند.
برخی ریزش بازار سرمایه را به اختلاف من با وزیر نفت 
نسبت می دهند، این اختلاف بین دو وزیر یا دو وزارتخانه 
نبود بلکه اختلاف بین سازمان خصوصی سازی و شرکت 
ملی پالایش و پخش بر سر این بود که چه کسی متولی 
صندوق باشد در آن زمان من با وزیر نفت صحبت کردم و 

این مساله طی چهار ساعت حل شد.

زمانی که روند ریزشی بازار ادامه پیدا کرد باید تدابیری را 
برای افزایش تقاضا اتخاذ می کردیم. یکی از این تدابیر 
قانونی بود که از سال ۱۳۹۴ اجرایی نشده بود منظورم 
همان تزریق یک درصد از صندوق توسعه ملی به صندوق 
تثبیت بازار سرمایه است. البته در اجرای آن مقاوت شد و 
در ابتدا گفتند که منابع ریالی صندوق تزریق می شود. اگر 
واقعا منابع ریالی بود چرا نزدیک انتخابات گفتند که ۲۰۰ 

میلیون دلار را به ریال تبدیل می کنیم؟
در واقع زمانی که بازار به این منابع نیاز داشت اجرایی 
نشد به همین دلیل ما در شورای عالی بورس مصوباتی را 
اجرایی کردیم از جمله این که بخشی از کارمزد کارگزاران 
و همچنین کارمزد سازمان بورس به صندوق تثبیت بازار 
تزریق شد. سال ۱۳۹۹ حدود ۱۹۰۰ میلیارد تومان انتقال 
کارمزد سازمان بورس به صندوق تثبیت صورت گرفت. 
فروش  شدند  بازارگردان  دارای  شرکت   ۵۳۰ همچنین 
اختیاری اوراق تبعی صورت گرفت و غیره. این اقدامات 
از زیر یک میلیون و۲۰۰  باعث شد شاخص کل بورس 
اما  هزار واحد به یک میلیون و ۵۰۰ هزار واحد برسد. 
دوباره جو منفی شد و شاخص به یک میلیون و ۳۰۰ 

هزار واحد رسید.
مقاومتی در مقابل بهبود بازار سرمایه صورت گرفت. اعلام 
می شود که طی یکسال رئیس سازمان بورس برای سه 
مرتبه تغییر کرد این که کسی که عضو شورای عالی بورس 
است چنین حرفی بزند بیشتر مانند طنز است. در جلسات 
بهمن ماه سال ۱۳۹۸ که برای جلوگیری از رشد سریع بازار 
انجام می شد آقای محمدی گفتند که شرکت هایی که 
تعهد شناوری دارند را مجبور به انجام کنیم و اگر انجام 

ندادند تنبیه شوند.
در این مورد بین آقای محمدی و آقای همتی اختلاف 
از  که  دادند  ترجیح  محمدی  آقای  و  شد  ایجاد  نظر 
سازمان بروند بعد از آن آقای قالیباف به عنوان رئیس 
انتخاب شدند که از نظر همگان آدم مناسبی بودند. آقای 
قالیباف ایده و طرح های بسیاری داشت اما فشار محیط 
به او وارد شد و افرادی که باید با او همکاری می کردند 
نکردند و ایشان هم هم ترجیح دادند بروند حتی دو بار 
استعفا کردند که من با دفعه نخست مخالفت کردم. 
آقای  که  شد  دهقان  آقای  قالیباف،  آقای  جایگزین 

اجرایی و پردیده است.

»وزارت صنعت، معدن و تجارت« اعلام کرد:

افتتاح بزرگترین پروژه سرب و روی خاورمیانه تا پایان ۱۴۰۰

سخنان مهم وزیر اقتصاد درباره دلایل ریزش بورس

اقتصاد

بورس

تلخند

گذری در این شهر غریب!
اینجا شهر ما است، شهر، پُر از 
روشنفکر و با سواد است، نظر 
دادن ما پُر از ایراد است، اینجا 
چوپان راست می گوید، هرچه 
دلش خواست می گوید، اینجا 
همه از چیزی حذر دارند، ولی 
بلا استثنا به آن نظر دارند، اینجا 
خیلی ها مردند خیلی، اسمشان 
را نمی کشد یک تریلی...    تصمیم گرفتم در شهر، گذری کنم و 
بیشتر به دیده هایم با تفکر بنگرم، بهرحال پس از خوردن چایِ 
تلخی از خانه بیرون زدم، ماشین را روشن کردم و در ابتدای 
خروج از منزل با صحنه ای قابل تامل روبرو شدم، بسیار ناراحت 
کننده، خانمی به سرعت و پریشان در حال فرار است و آقایی 
به دنبال ایشان می دود و صدها لیچار بار او می کند، البته با 
سرعت اوسین بولت! هرکس که وارد صحنه می شود و می خواهد 
میان جگری کند، می گویند مسله خانوادگی است، که البته شکی 
در آن هم نیست، اما طبق معمول برای این خبرنگارِ خدوم ابهامی 
پیش آمد، این سوال در ذهن این حقیر خطور کرد که خوب 
اگر مسئله خانوادگی است و به کسی ارتباطی ندارد، چرا چنین 
به محل و جامعه سرایت کرده است؟ صدالبته که به ما مربوط 

نیست، بگذریم...
از  یکی  بنر  متوجه  میدانِ محل سکونت خویش،  حوالی  در 
عزیزان شورای شهر شدم! تقدیر و تشکر فلان محله از ایشان 
بابت زحماتشان در حوزه مدیریت با کد انتخاباتی فلان! بسیار 
عجیب تر می شود جایی که نمونه این بنر را در سایر نقاط شهر 
هم می بینم، واقعا بنده هم تشکر می کنم که ایشان با یک بنر، 
از ابتدا تا اکنون راه صد ساله را یک شبه طی کردند، درود بر 
همت بلندتان و ژنِ خوبتان که نفهمیدیم چطور از نامزدی شورای 
شهر سر درآوردی، گویا می گویند این موضوع هم به ما ارتباطی 
ندارد، چشم، بگذریم... نمی دانم به کدام طرف می روم، بی هدف 
به اولین دکه روزنامه فروشی رسیدم و روی عادت، برای نوشتن 
چند تیتر برای یک مطلب، احتیاج به خودکار پیدا کردم، در کنار 
دکه هایی که جز سیگار، تنباکو، نسکافه و سمبوسه چندتایی هم 
هفته نامهِ که روی آن از بی مشتری بودن، خاک نشسته هم روی 
پیشخوان خود دارند، از جوانی شیک پوش، تقاضای یک خودکار 
کردم، با خوشرویی تمام قبول کرد، دست در جیب، یک عدد 
پایپِ دست ساز با لوله خودکار تحویل بنده داد، استفاده از انرژی 
مغناطیسی و خودکار بدون جوهر، آفرین بر این جوانان این مرز 
پر گوهر که چنین نوابغی را در عرصه فضانوردی تربیت کرده 
است، گویا این موضوع هم به ما ربطی ندارد، به روی چشم از 
این هم می گذریم. با گذری بیشتر در شهر، دریافتم در شهرِ ما  از 
دید برخی همه چیز عادی است، کرونا کیلویی چند را نمی دانم 
اما اصلا همشهریان ما نیازی به ماسک ندارند، ابتدا می خواستم 
منکر فرهنگ شهر خود شوم، اما بلافاصله جوانکی با یک جمله 
داداش فیلم بی تربیتی نمی خوای، مرا منصرف کرد و خوشحال، 
که گویا چندین مرحله از بی فرهنگی هم فرا رفته ایم! البته این هم 
به خودشان مربوط است، هم سن های او در آلمان چه می کنند و 
در ایران این پسرک چه می فروشد، چشم، گویا بازهم به ما مربوط 
نیست... بیشتر که دقت کردم گویا اصلا فارسی صحبت کردن را 
از یاد برده ایم، استفاده از کلمات عربی و انگلیسی به جای معادل 
فارسی آن تبدیل به یک عادت شده، البته به ما که ربطی ندارد، 
من موقع رفتن به جشن عروسی بستگانم، به جای کروات، گردن 

آویز زینتی می بندم و به کسی هم کاری ندارم...
ماشین را پارک کردم تا کمی پیاده سیر کنم، در ورودی شهر در 
کنار همان عزیزانی که هیچ کدام به کرونا اعتقاد نداشتند، دقایقی 
را هم مسیر شدم، ملالی نیست می گذرد، اصلا فدای سرشان، حالا 

کو تا نوبت واکسن به من چهل و اندی ساله برسد.
در این مکان بود که پس از مدت ها چشمم به جمال الِمان شهر 
روشن شد، تعجب کردم که تو این مدت و این همه تردد، بنده، 
آن  را چنین از نزدیک ندیده بودم، ترجیح می دهم، چیزی نگویم، 
گویا دوستان به شعر ما زبالاییم و بالا می رویم اعتقادی ندارند و 
معتقدند ما ازخاکیم به خاک بر خواهیم گشت. در پایان این چند 
ساعت خروج از منزل فهمیدم واقعا الان چرا این قدر می گویند 
در منزل بمانید تا کرونا نگیرید، اما گویا آنچه ما را بیشتر از کرونا 
تهدید می کند، جهل و بی فرهنگی برخی از دوستان است، جهلی 
که به واسطه آن ما اکنون در همه موارد بیکاری، فقر، عدم وجود 
سرمایه و سرمایه گذار، جز بهترین ها هستیم و بدون شک این 
در کارنامه برخی عزیزان ذینفع که با تصمیمات غلط خود باعث 

چنین اعمالی شدند بدون شک به یادگار خواهد ماند.

فرشیدگلهداری

نویسندهوخبرنگار
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انتخابات
رحیم خستو؛ بهای طراحی هنری و زیبا برای یک سازه را اسراف میپنداریم، حال آنکه برای ساخت 

یک پُل به سادگی میلیاردها تومان هزینه می شود.
حاصل این دیدگاه چنین خواهد بود: ترافیک روان برای عبوری ها، فقدان آرامش برای شهروندان!

اسکن کنید

ستاد مرکزی مردمی یاور محرومین بر چه چیزی تمرکز کرده است؟

مشارکت حداکثری و ایجاد شور و نشاط انتخاباتی با تمرکز بر رای اولی های استان به مثابه سرمایه اجتماعی

گزارش تصویری

قائم مقام   - تیموری«  »مهرداد  گذشته،  روز 
تاکید  با   - البرز  استان  یاور محرومین  ستاد 
در  نشاط  و  پرشور  انتخاباتی  برپایی  لزوم  بر 
سراسر کشور )خاصه البرز(، افزود: رأی اولی ها 
زندگی شان  مرحلۀ  از  مرتبه  نخستین  برای 
در سرنوشت سیاسی کشور  توفیق مشارکت 
نصیب شان می شود. لذا شایسته است که در 
قالب این پویش اقدامات فرهنگی و تاثیرگذار 
به منظور حضور حداکثری، فعالانه و آگاهانه 
در بستر شبکۀ شاد و پلتفرم های موجود در 

شبکۀ مجازی انجام شود.

وی افزود: خنثی سازی توطئه ها و تهدیدات 
دشمنان از مهم ترین آثار سازندۀ انتخابات و 
مشارکت گستردۀ سیاسی مردم است. همۀ ما 
می دانیم که رای اولی ها به دنبال تبیین نقش 
و جایگاه رای آگاهانۀ مردم در خلق حماسه ای 
دارند.  بسزایی  نقش  انتخابات 1400  در  دیگر 
شک نکنید که این فعالیت بزرگ اجتماعی، 
انتخابات هم کمک شایانی  به جریان سازی 

خواهد کرد.
مردمی  مرکزی  ستاد  فعالیت های  ادامۀ  در 
یاور محرومین استان البرز که از هفته گذشته 

شروع به فعالیت کرده بودند، روزهای گذشته، 
دکتر »علی مرادی نور« - رئیس ستاد مرکزی 
مردمی یاور محرومین استان البرز - به همراه 
»مهرداد تیموری« - قائم مقام - و هیات همراه 
از ستادهای فعالِ حامی آیت الله سیدابراهیم 
رئیسی در استان البرز بازدید کردند که این امر 
در جهت بازدید از روند فعالیت های ستادهای 
مردمی یاور محرومین شهرستان های استان 

البرز و ابلاغ پیام خداقوت شکل گرفت. 
گفتنی است، استان البرز ۴۷۳ هزار دانش آموز 

دارد که ۶۵ هزار نفر از آن ها رأی اولی هستند.
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انتخابات
نظام آموزشی ما منفعل است

سعید جلیلی در دیدار با نوجوانان گفت: بنده علاقه زیادی به کتاب های خاطرات دوران دفاع مقدس 
دارم و مطالعه می کنم، ما این تجربه موفقیت آمیز را داریم و جوانان توانستند در جنگ که یکی 
از سخت ترین صحنه هاست، نقش آفرینی کنند. بسیاری از شهدای ما دانش آموزان هستند و در 

سنین دانش آموزی در جنگ شرکت و حماسه آفرینی می کردند.

رئیسی گفت: نقش زنان در جای جای کشور می تواند 
سفره های مردم را آباد کند و باید به این نقش تولید کننده 

و مولد زنان توجه کنیم.
حجت الاسلام والمسلمین سید ابراهیم رئیسی کاندیدای 
سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری در مراسم 
دیدار با دختران کشور که به مناسبت روز دختر برگزار شد 
اظهار کرد  : ابتدا باید روز دختر را به آینده سازان کشور و 

تمام جامعه ایران تبریک بگوییم.
وی ادامه داد : وجود دختران در جامعه موجب رحمت 
الهی است و افتخاریست برای من که در جمع پرشکوه 

دختران هستم.
رئیسی بیان کرد: نیمی از جامعه ما را دختران تشکیل 
می دهند و نقش آفرینی آنها در کشور وجود دارد. شرایط 
با قبل از انقلاب متفاوت است، اما راه بسیاری باید طی 
شود تا ظرفیت زنان و دختران بتواند برای پیشرفت، اجرای 
عدالت، نقش آفرینی اجتماعی و فرهنگی ایجاد شود.  
حضرت معصومه جلوه عفاف، حیا، تاکید به ساختن 
جامعه ای بالنده است و در زندگی فاطمه معصومه علم، 

دانش، مهربانی و محبت موج می زند.
وی ادامه داد: امروز میلیون ها دختر در جامعه در دوره 
خودسازی و جامعه سازی هستند و دولت باید برای آن ها 
کار کند؛ بنده بزرگ ترین مجوعه آستان قدس مشهور به 
مجموعه خاتون را در اختیار بانوان قرار دادم و همین قدم 

منشا بسیاری از خلاقیت ها شد.
رئیسی تصریح کرد: امروز سخن گفتن از اقتصاد و فرهنگ 
بدون حضور بانوان ناقص است و حتما باید زنان و دختران 
بدون نگاه های جناحی مورد توجه قرار گیرند؛ نگاه های 
جناحی و سیاسی زودگذر و منفعت طلب هستند. نگاه 
امام و رهبری به دختران به عنوان چهره های پر ظرفیتی 

است که می توانند در جامعه تحول آفرین باشند.
کانديدای سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری با 
اشاره به نقش زنان گفت: نقش زنان در جای جای کشور 
می تواند سفره های مردم را آباد کند و باید به این نقش 

تولید کننده و مولد زنان توجه کنیم.

رئیسی با بیان اینکه در کشور نیازمند عدالت توزیعی برای 
کشورها هستیم گفت : خانم ها هم باید ظرفیت های 
کشور را در اختیار داشته باشند تا شکوفا شوند؛ چرا باید 

این ظرفیت ها فقط در دست مردان باشد؟
کانديدای سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری 
تصریح کرد: دختران امروز کشور فردا مادرانی می شوند که 
از دامان آنها مردان و زنان بسیاری تربیت می شوند؛ بنده 
بارها گفته ام چرا یک خانم خانه دار نباید با آشپزی خود 
در فضای مجازی بهره ببرد؟ بهره کار او متعلق به خودش 
است. جای بسیاری از اشتغال ها در فضای مجازی خالی 
است و بانوان ما می توانند بسیار نقش آفرین باشند؛ اما 

جای آنها را خالی می بینیم. 
رئیسی درباره نقش زنان در دولت خود هم گفت:کسی به 
بانوان حقی نداده است؛ اما خداوند به بانوان حق داده و 

دولت نه تنها نباید این حق را ضایع کند، بلکه باید زمینه 
شکوفایی آن را را هم ایجاد کند. بنده در سازمان هایی که 
مسئولیت داشته ام دیده ام که بسیاری از خانم ها را در 
مسئولیت ها بسیار مسئولیت مَدارانه تر عمل کرده اند. 
نقش بانوان در نظام سلامت بسیار ارزشمند است؛ تمام 

ایران باید در برابر این نقش آفرینی خضوع کنند.
وی اظهار کرد: انشالله اگر رای مردم به این طلبه خدمتگزار 
تعلق گرفت؛ فضایی را فراهم می کنم تا آنها بتوانند با 
توجه به نقش خود بر اساس قانون اساسی به نقش آفرینی 
بپردازند. من از مشکل زنان ورزشکار، زنان سرپرست خانواده 
و زنان روستایی آگاه هستم و انشالله در فضای عمل 
فعالیت می کنیم؛ ما فضایی را می پسندیم که مردم در 
عمل ببینند. انشالله وظیفه خود نسبت به بانوان و دختران 

را اجرایی کنیم.

یادم می آید زمانی که افراد شاخص جبهه انقلاب و حتی 
بزرگان اصولگرایان خود را برای حضور و ثبت نام برای 
نامزدی در  انتخابات ریاست جمهوری آماده می کردند 
از هر کدام در مورد »اجماع« که می پرسیدند، بودن یا 
نبودن خود در این وادی را اغلب منوط به شرکت آیت 
الله رئیسی در انتخابات می کردند و به جز یکی دو نفر 
تقریبا همه تلویحا یا ترجیحا و حتی بعضا تحقیقا صحبت 
از این می کردند که اگر »رئیسی« بیاید آن ها یا کاندیدا 
نمی شوند و یا در نهایت بخاطر »اجماع« و  به سود این 
»اصلح مقبول« کنار می روند. حالا دیگر بعد از مناظره ها 
و سپری شدن قسمت عمده فرصت تبلیغات نامزدهای 

ریاست جمهوری و نزدیک شدن به روز انتخابات، با رصد 
جمیع شرایط اعم از استمزاج های میدانی و نظرسنجی 
های مراکز معتبر داخلی و حتی خارجی، پیشتازی و اقبال 
به »رئیسی« از آفتاب صلات ظهر واضح تر شده و اساسا 
برای رسیدن به »اصلح مقبول« اصلا نیاز نیست حضرات 
در حد »عمار« بصیرت داشته باشند تا این بینه معین را 
فهمیده باشند. امروز دست کم بدنه جبهه انقلاب انتخاب 
خود را به وضوح کرده و »اصلح« را شناخته و فقط خود 
را برای ثبت و ضبط آن در روز انتخابات آماده می کند تا 
گام دوم انقلاب را با این »اصلح صالح« محکم بردارد. اما 
ظاهرا برخی از این حضرات خواص انقلابی که کاندیدای 
انتخابات شده اند هنوز در حال و هوای رقابت هستند و 
اساسا مفاهیمی چون »اجماع  و »اصلح« را بخاطر نمی 
آورند. با این بزرگان و حضرات خواص صحبتم این است 
که اگر حجت شرعی و عقلی تان بر شما این بود که 
بخاطر ایجاد شور در انتخابات و تنوع بخشی انتخاب ملت 
به درستی اعلام حضور کنید و پای در این معرکه بزرگ 
بخاطر دلسوزی برای انقلاب و ملت و دلباختگی به این راه 
نورانی که رفته ایم و خواهیم رفت، گذاشتید، حال امتداد 

همان حجت عقلی و شرعی و البته مصلحت این است که 
بصیرت عمارگونه خود را به رخ بکشید و »اصلح « را یاری 
کنید تا هم تشتت و پراکندگی در جبهه انقلاب نباشد 
و نماند هم انتخاب ملت همراه با صلابتی بیشتر حول 
محور »اصلح« به منصه ظهور برسد. گرچه اگر مصلحت 
را بر ماندن در رقابت هم بدانید بسیار محترم است و 
قطعا ما بودن حضرات در این رقابت را در رسیدن ملت 
به اصلح برای انتخاب، ارج می نهیم اما اعتقاد داریم کار 
ویژه مهمی که فهم آن بصیرتی عماروار می طلبد امروز در 
ایجاد اقتدار رای برای انتخاب نهایی مردم در این انتخابات 
است. همانی که میزان و مقدارش، قدرت انتخاب ملی 
را بیشتر در چشم شیاطین و حرامیان در کمین نشسته 
برای زدن چشم زخم به ایران و انقلابش، عیان خواهد 
کرد. باور کنید دیگر برای »انتخاب« و شناخت اصلح نیاز 
به عمار نیست که ملت با کمک شما عزیزان و تقلای 
انقلابیون اصلح را شناخته است اما برای »اجماع« و ایجاد 
و تولید »اقتدار« بیشتر نیاز به حرکت و خروش دوباره 
»عمار« است. حال ماییم و پاسخی که شما بزرگان به این  

ندای »یَن عمار« می دهید.

»سید ابراهیم رئیسی« بیان کرد:

نقش زنان در جای جای کشور می تواند سفره های مردم را آباد کند

عمار برای »انتخاب« و عمار برای »اجماع«

انتخابات

دیدگاه

محسن رضایی: نگذارید فضای 
انتخابات، سرد و یکسویه شود

یک نامزد انتخابات ریاست جمهوری گفت: در روزهای باقی 
مانده تا انتخابات، نگذارید فضای انتخاباتی سرد و یکسویه 
شود. ما به دولتی نوین با راهی نو نیاز داریم تا امورات کشور 

گشایش پیدا کند.
محسن رضایی در ارتباط تصویری با ستادهای استانی و مردمی 
از تلاش های همه ستادهای  خود در سراسر کشور گفت: 
استانی و اعضای خستگی ناپذیر و یکدل آنها، خانم ها و آقایان 
علاقمند به سرنوشت انقلاب و کشور تشکر می کنم. آمده ایم 

که با کمک شما مردم فهیم و صبور، کشور را نجات دهیم.
رضایی گفت: در بیش از یک قرن گذشته، یکبار کشور را از 
چنگال استعمار نجات داده ایم. یکبار ایران را از دست استبداد 
نجات داده ایم. یکبار از دست اشغالگران خارج کرده ایم اما 
هنوز کشور ما از استثمار اقتصادی رها نشده است. در ۲۲ بهمن 
۵۷ کشور را از وابستگی به لندن و واشنگتن نجات دادیم و 
اقتدار ایران را با کنار زدن استعمار به دست آوردیم. استبداد 
شاه هم پایان یافت اما استثمار باقی مانده و ثروت خام ما را 

بیگانگان ارزان می خرند و می بلعند.
وی ادامه داد: در این گام باید قدرت اقتصادی کشورمان را پیدا 
کنیم و تولید و تجارت را برای بهبود معیشت مردم و آبادانی 
شهرها و استان ها گسترش دهیم و با تشکیل زنجیره ارزش 
و صادرات کالاهای ایرانی، بتوانیم پول ملی را در تجارت بین 

المللی قدرتمند کنیم.
وی افزود: من در این انتخابات شرکت کردم تا با کمک جوانان 
ایران، پیشرفت کشور را رقم بزنیم. برای این کار دو جراحی 
بزرگ نیاز داریم. نیاز اول کشورمان، سامان دادن به حکمروایی 
و مدیریت در کشور است که اسمش را »اصلاح از درون قدرت« 
گذاشته ایم. اصلاح باید ما را به حکمروایی صالح برساند تا 
تبعیض و فساد و فقر را از بین ببریم. نیاز دوم کشورمان 
»معماری نوین اقتصادی« است که ریل اقتصاد را اصلاح کنیم 
و اقتصاد زندگی، اقتصاد شهر و اقتصاد ملی را بهبود ببخشیم.

رضایی با تاکید بر اینکه ما برای قیام بزرگ به صحنه آمده ایم، 
گفت: با »اصلاح از درون قدرت« و »معماری نوین اقتصادی«، 

بیانیه گام دوم انقلاب اجرایی می شود. 
وی افزود: با انقلاب اقتصادی و فرهنگی، دستاوردهای انقلاب 
و  زندگی  این مسیر هم  در  و  تکمیل خواهد شد  اسلامی 
معیشت مردم را ارتقا خواهیم داد و هم شهرها و استان های 
ایران را آباد خواهیم کرد. با توسعه ملی است که عقب ماندگی 

ما از ترکیه و کشورهای دیگر، جبران می شود.
این نامزد انتخابات ریاست جمهوری گفت: شیوه مدیریت 
روسای جمهوری که از خود هیچ ایده ای نداشته اند، ایران را 
تبدیل به آزمایشگاه انواع و اقسام مدیریت کرده است. ما نمی 
توانیم این شیوه و اوضاع و زندگی را ادامه بدهیم. تکرار دولت 
های گذشته حتی با چهره ها و قیافه های جدید، خطرناک 
است. ما به دولتی نوین با راهی نو نیاز داریم تا امورات کشور 

گشایش پیدا کند. 
رضایی گفت: از همه مردم و اعضای پرتلاش ستادهایم می 
خواهم در روزهای باقی مانده تا انتخابات، تمام قد در صحنه 
باشند و در فضای مجازی فعالیت خود را مضاعف کنند و هر 
فرد گروه مجازی خود را راه اندازی کند و از مردم بخواهید در 
پرتال اقدام و تحول به عنوان هوادار ثبت نام کنند تا کارت های 

الکترونیکی برای آنها صادر شود.
وی افزود: در روزهای باقی مانده تا انتخابات، نگذارید فضای 
انتخاباتی سرد و یکسویه شود. اجتماعات کوچک با رعایت 
شیوه نامه ها برای آگاهی بخشی به مردم در مورد برنامه های 
این خادم خودتان دنبال کنید و برای همه برنامه های تحولی 
بنده را شرح دهید تا مردم جواب سوالات خود را دریافت کنند.
رضایی در پایان این وبینار گفت: ان شاء الله روز چهارشنبه از 
طریق ارتباط تصویری با اعضای ستادهای انتخاباتی خود و 
مردم همه شهرهای ایران که در اطراف ستادهای مردمی دولت 

اقدام و تحول تجمع می کنند گفتگو می کنم.

رئیسی درباره نقش زنان در دولت خود هم گفت:کسی به بانوان حقی نداده است؛ اما خداوند به 
بانوان حق داده و دولت نه تنها نباید این حق را ضایع کند، بلکه باید زمینه شکوفایی آن را را هم ایجاد 

کند. بنده در سازمان هایی که مسئولیت داشته ام دیده ام که بسیاری از خانم ها را در مسئولیت ها بسیار 
مسئولیت مَدارانه تر عمل کرده اند. نقش بانوان در نظام سلامت بسیار ارزشمند است؛ تمام ایران باید 

در برابر این نقش آفرینی خضوع کنند.

رضاتواضعی

نویسنده
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ورزشی
نگهبان درب فرودگاه اهواز  از ورود او به داخل ممانعت کرد، او بدون اهانت به نگهبان، برگشت و در آن گرمای سوزان 
حدود نیم ساعت روی جدول نشست، به بنده حقیر، مسئول وقت فرودگاه اطلاع دادند دم درب مهمان داری، رفتم و 
با کمال تعجب شهید عباس بابایی را دیدم که راحت روی زمین نشسته، پس از سلام، عرض کردم جناب بابایی چرا 
تو این گرما اینجا نشستید؟ خیلی آرام و متواضع پاسخ داد، این نگهبان بنده خدا گفت هواپیما روی باند است، و شما 
نمی توانی وارد شوی، من هم منتظر ماندم، مانع پرواز نشوم، در صورتیکه شهید بابایی فرمانده معاون عملیات وقت 
نهاجا بودند، نه به نگهبان اهانت کرد و نه خواستار تنبیه او بلکه از من خواست که نگهبان را مورد تشویق قرار دهم. 

درست مثل نماینده سراوان! خدایا چه گل هایی را پرپر کردیم؛ چه خارهایی را نماینده خود کردیم...

این روزها عده ای ناآشنا با ژیمناستیک کار را 
تاریخ سازی  به جایی رسانده اند که حاضرند 
ژیمناستیک در دوره گذشته را هم به فدراسیون 

فعلی نسبت دهند.
فدراسیون  پیشین  رئیس  درویش زاده  جعفر 
و  اظهارات  برخی  به  اشاره  با  ژیمناستیک 
اخیر  اتفاقات  از  پس  که  موضعگیری هایی 
در حوزه این ورزش رخ داده و فرافکنی هایی 
که نسبت به عملکرد دوره تصدی وی صورت 
می گیرد به منهای فوتبال گفت: باعث تاسف 
را  اظهاراتی  سفارشی نویس  عده ای  که  است 
مطرح می کنند که به هیچ عنوان با حقیقت 
منطبق نیست، تعجب می کنم این افراد به خود 
زحمت نمی دهند لااقل از صحت مطالبی که 
برای آنان دیکته شده مطمئن، سپس مطالب 
خلاف واقع را ارائه دهند، این بی انصاف ها 
فدراسیونی را که  توانست اولین مدال آسیایی 
ژیمناستیک هنری را پس از حدود ۹۰ سال 
کسب کند و بلافاصله دومین و سومین مدال 
را برای کشور به ارمغان آورد، به کم کاری متهم 
می کنند و از کسانی که چهارسال تمام برای 

این ورزش حاشیه ساختند قهرمان می سازند.
وی ادامه داد: افتخارات ژیمناستیک هنری و 
نایب قهرمانی زیر شاخه هایی چون آکروژیم، 
موفقیت های  و  آسیا  سطح  در  ایروبیک 
ترامپولین، حاصل تلاش جمعی هیات های 
مربیان تلاشگر  بی ادعا،  زحمتکشان  استانی، 
و نیروهای با تجربه و همدل بود که جمعی 
از آنان توسط مسئولین فدراسیون فعلی کنار 
گذاشته شدند تا به اصطلاح مدل فدراسیون 
جهانی بسازند، اینکه حاصل آن ادعاهای دهان 
پُرکن، مدل جهانی فدراسیون و آن قلع و قمع 
نیروها به کجا ختم شد، کاملا مشهود و نیازی 

به بازگویی ندارد.
درویش زاده در ارتباط با برخی ادعاها در مورد 
آمده طی چهار سال  به دست  موفقیت های 
گذشته اظهار داشت: کدام موفقیت و کدام 
پیشرفت؟ اگر منظور دریافت کارت مربیگری، 
داوری و یا تلاش برای کسب موقعیت برای 
خودشان و افراد منتصب باشد، شاید موفق 
بوده باشند اما اگر صحبت از موفقیت جامعه 
ژیمناستیک، پشتوانه سازی، فراهم ساختن 
رسیدگی  و  ها  زیرساخت  ترمیم  امکانات، 
به امور هیات های استانی باشد با قاطعیت 
نشد،  محقق  امری  چنین  گفت  توان  می 
شما ببینید تمام زیر شاخه های ژیمناستیک 
پسرفت داشتند و در ژیمناستیک هنری هم 
تمام راه ها به یک نفر به نام سعیدرضا کیخا 
ختم شد. همین کیخا که سال ها نزد حمید 
قربانی، خود بنده و مدتی هم نزد محمد آذرپی 
وحسن میرقائمی تمرین کرده بود، وقتی هم 
به مدال آسیایی رسید که ما تازه فدراسیون را 
تحویل داده بودیم آن وقت جای اینکه همین 
قهرمان را تقویت و شرایط موفقیت او را روز 

دیگر  و  ورزشکار  این  موقعیت  کنند،  افزون 
ملی پوشان را تا حد عامل امضا جهت بقای 
خود پایین می آورند، ای کاش قهرمانان ملی 
را هزینه بقای خود نمی کردند و آن ها نیز با 
توجه به جایگاه، وارد دعوای موافق و مخالف 
خود  بقای  برای  برخی  اینکه  شدند،  نمی 
حاضرمی شوند موجودیت ژیمناستیک را هم 

هزینه کنند بسیار خطرناک است.
کشاندن  با  ارتباط  در  فدراسیون  اسبق  دبیر 
مشکلات داخلی فدراسیون به بیرون تصریح 
کرد: اطلاع من در این مورد، شنیده هایی است 
که از طریق رسانه ها اعلام شده، اگر چنین امری 
صحت داشته باشد باید تاسف خورد، که برخی 
برای ماندن، حاضرند به هر حربه ای متوصل 
شوند درحالیکه اگر واقعا ژیمناستیک را دوست 
داشتند باید به خاطر این ورزش هم که شده 
از خود گذشتگی نشان می دادند و به دعوا و 
تازه همین  می دادند،  خاتمه  پردازی  حاشیه 
افراد با چنین کارنامه ای، از فدراسیون گذشته 
طلبکار شده و سعی می کنند مشکلات را به 
آن دوره نسبت دهند، عمدا به برخی رسانه های 
همسو، اطلاعات غلط می دهند که ما ویرانه را 
تحویل گرفتیم و آن را به گلستان تبدیل کردیم، 
اما نمی گویند در آن دوره چه افتخاراتی کسب 
شده بود و فدراسیون فعلی چه کاری برای این 

ورزش انجام داده است؟ 
اکنون اما من می گویم تا برخی رسانه ها که 
اطلاعی از گذشته ندارند، توجه داشته باشند، 
هیروشیما   ۲۰۱۵ آسیایی  مسابقات  در  ما 
پس از حدود ۹۰ سال دو مدال برنز قاره ای را 
با حضور مدعیان اصلی ژیمناستیک از جمله 
در  که  قزاقستان  و  جنوبی  کره  چین،  ژاپن، 
دنیا نیز صاحب اعتبار هستند کسب کردیم  
ابتدا عبدالله جامعی به این مهم دست یافت 
همین  در  که  خناری نژاد  هادی  سپس،  و 
مسابقات چهارم شده بود پس از احراز دوپینگ 
نفر سوم از کشور قزاقستان جایگزین او شد، 
در همان دوران آکروژیم و ایروبیک هم نایب 
رشته  که  ترامپولین  و  شدند  آسیا  قهرمان 
المپیکی است چهارم آسیا شد، در بازی های 
به  ما  ژیمناست  چهار  کره  اینچوان  آسیایی 
اگر  یافتند که  راه  قهرمانان  قهرمان  و  فینال 
اندکی خوش شانس بودیم به مدال بازی های 

آسیایی هم می رسیدیم.
از دوره  بعد  اگر  دارم  وی تصریح کرد: یقین 
ما ژیمناستیک را به حاشیه نمی بردند  امروز 
زیادی  حرف های  دنیا  در  زیرشاخه ها  همین 
برای گفتن داشتند و چه بسا در ژیمناستیک 
هنری هم افتخارات بیشتری کسب می شد، 

اما دیدیم که در بازی های آسیایی دوره بعد به 
دلیل ضعف عملکرد فدراسیون فعلی تنها یک 

نفر به فینال رسید.
سال  چند  کرد:  تاکید  پایان  در  درویش زاده 
که  واردی  تازه  دوستان  تا  کردم  سکوت 
سکان هدایت فدراسیون را در دست گرفته و 
شعارهای دهان پُرکنی دادند به وعده های خود 
عمل کنند اما در نهایت معلوم شد، آن ها تنها 
شعار می دهند و تبلیغات می کنند، هر زمان 
هم که کم آوردند به عملکرد فدراسیون گذشته 
را دستاویز قرار دادند تا به نوعی خود را مبرا 
از عملکرد فدراسیون  تنها بخشی  کنند، من 
دوران مسئولیت خودم را که در عین حال و 
به اعتقاد دوست و دشمن یکی از کم حاشیه 
بود  ژیمناستیک  تاریخ  فدراسیون های  ترین 
بیان کردم و قضاوت را به عهده مردم و جامعه 
ورزش می گذارم، از شما سئوال می کنم کسب 
مدال در آسیا و جمع بهترین های قاره و جهان 
یا در فلان تورنمنتی که اصولا  اهمیت دارد 
محلی از اعراب ندارد، مهم است؟ به جای اینکه 
ما جامعه ژیمناستیک، مسئولین فعلی را به 
خاطرکم کاری، مشکلات، ضعف مدیریت و 
حاشیه هایی که درست کرده اند مورد خطاب 
بازوهای  برخی  کمک  به  آن ها  دهیم،  قرار 
رسانه ای کم اطلاع از ماجرا، نسخه موفقیت 
خود و ناکامی گذشته گان را ارائه می دهند، 
حرف پ هایی را که امروز به زبان می آورم صرفا 
از خودم و مجموعه مدیریت  به خاطر دفاع 
فدراسیون گذشته نیست بلکه به سبب دفاع از 
مربیان سازنده، قهرمانان و مربیان زحمت کشی 
است که برخی از آن ها به خاطر کم لطفی ها 
جلای وطن کردند، روسای هیات هایی که با 
همدلی و آرامش یار و یاور ژیمناستیک بودند و 
پرسنل با تجربه ای که بعد از ما به دلایل واهی 
قلع و قمع شدند، در هر حال امیدوارم هر چه 
زودتر این دودستگی و حاشیه ها از ژیمناستیک 
دور شود و کسانی که چنین فضایی را برای این 
رشته ترسیم و بی احترامی ها را باب کردند کنار 
زده شوند تا باردیگر جامعه ژیمناستیک نه برای 
ماندن یا رفتن یک فرد، بلکه برای مصالح و 
موفقیت این ورزش تلاش کنند، خوشبختانه 
امروز جوانان خلاق و نیروهای باانگیزه و خوبی 
در عرصه ژیمناستیک کشور حضور دارند که اگر 
به آنها میدان داده شود می توانند در عرصه این 
ورزش تحول ایجاد کنند، زمانی ما با نیروهایی 
که در اختیار داشتیم کار کردیم و موفق بودیم، 
اما  رفته اند  کنار  نیروها  آن  از  ای  عده  امروز 
کسان دیگری می توانند جایگزین آنان شوند و 

کار را پیش ببرند.

در  شب  شنبه  سه  ایران  فوتبال  ملی  تیم 
به جام  راه صعود  دیداری سرنوشت ساز در 
جهانی ۲۰۲۲ قطر، به مصاف تیم ملی عراق 

خواهد رفت.
دیدار  آخرین  در  اسکوچیچ  دراگان  شاگردان 
رقابت های مقدماتی  از مرحله نخست  خود 
جام جهانی قطر ۲۰۲۲، در جدالی حساس، از 
ساعت ۲۱ روزِ سه شنبه ۲۵ خرداد ماه به مصاف 

تیم ملی عراق خواهند رفت.
به  پای  شرایطی  در  ایران  فوتبال  ملی  تیم 
این دیدار حساس می گذارد که برای صعودی 
بی دردسر به مرحله بعد، نیاز به سه امتیازِ کامل 

دیدار با عراق خواهد داشت.
شاگردان اسکوچیچ که در سه دیدار گذشته 
خود، در برابر هنگ کنگ، بحرین و کامبوج، 
به سه پیروزی دست یافته بودند، حالا در برابر 
یکی از بهترین  تیم های غرب آسیا، به دنبال 
جبران شکست دوره رفت و صعود به عنوان 
به مرحله بعدی رقابت های  تیم صدرنشین 

انتخابی جام جهانی قطر خواهند بود.
شاگردان کاتانچ هم که صعودشان را به مرحله 
برایشان،  دیدار  این  و  بعدی قطعی کرده اند 
را  اما حیثیتی  تشریفاتی،  حکم یک جدال 

خواهد داشت.
در  ایران  فوتبال  ملی  تیم  برای  شرایط  اما 
دیدار با عراق متفاوت است، شاگردان دراگان 
پیروزی  کسب  برای  باید  تنها  اسکوچیچ، 
مقابل عراق به میدان بروند تا کارِ صعود به 
ایران در صورت  اگر نکشد، تیم ملی  اما و 
عنوان  به  عراق،  ملی  تیم  مقابل  پیروزی 
مسابقات  نهایی  مرحله  راهی  نخست  تیم 
در  و  می شود   ۲۰۲۲ جهانی  جام  مقدماتی 
دور  از  قطع  طور  به  هم  شکست  صورت 
رقابت ها کنار می رود، اما اگر دیدارِ حساسِ 
تیم ملی فوتبال ایران با عراق مساوی شود، 
ایران پیچیده  برای  اوضاع می تواند تاحدی 
تیم  صعودِ  سرنوشت  که  آنجاست  و  شود 
ملی ایران به دست تیم های دیگر رقم خواهد 
خورد، تیم ملی فوتبال کشورمان در صورت 
تساوی مقابل عراقی ها، فقط باید منتظر رخ 
دادن یکی از این سه حالت باشد تا بتواند 

صعود کند، پیروزی یا تساوی استرالیا مقابل 
ازبکستان و  مقابل  عربستان  پیروزی  اردن، 
پیروزی ویتنام مقابل امارات، گرچه باتوجه 
با کسب تساوی هم  احتمالاتِ مذکور،  به 
شاگردان دراگان اسکوچیچ، از شانس بالایی 
برخوردار است، اما به هیچ وجه نباید، به فکر 
اما و اگر باشیم، صعودی بی دردسر به عنوان 
صدرنشین، تنها در گرو شکست عراق است 

و بس...
برخوردار  مطلوبی،  از شرایط  ایران  ملی  تیم 
است، سه پیروزی متوالی با نتایجی مطلوب، 
تیم ملی را در وضعیت بسیار خوبی قرار داده 
است و با این اوصاف، پیروزی در برابر عراق به 

هیچ عنوان دور از دسترس نیست.
عراق همیشه جلوی ایران یک تیمِ دیگر بوده 
است، تیمی که ذاتاً بازیکنانی جنگنده و قدرتی 
دارد و در مقابل ایرانی ها، غالبا با روحیه ای دو 

چندان پای به میدان خواهند گذاشت.
دادیم،  شکست  را  عراق  که  باری  آخرین  از 
هفت سالی می گذرد، دی ماه ۹۳ بود که در 
دیداری تدارکاتی با تک گل سردار آزمون، از سد 
آن ها گذشتیم، گرچه دو هفته بعد از آن روز، 
در رقابت های جام ملت های آسیا در دیداری 
دراماتیک، در ضربات پنالتی شکست را تجربه 

کردیم.
شکست طلسم هفت ساله، با چاشنی انتقام 
از دیدار رفت، می تواند انگیزه ای مضاعف برای 

بازیکنان تیم ملی ایران باشد.
با  که  است  یکدستی  و  خوب  تیم  عراق 
اختصاصی  پروازهای  و  آمبرو  با  برندپوشی 
و چندین لژیونر، در مسیر درستی قرار گرفته 
این  عازم  را  گردن کلفتی  تیمِ  کاتانچ  است، 
رقابت ها کرده و حالا که حرف و حدیث هایی 
می رسد،  گوش  به  جدایی اش  درخصوص 
هدیه  عراقی ها  به  را  می خواهد صدرنشینی 
که  گروهی  در  دادنش  رخ  که  اتفاقی  کند، 
ایران هم حضور دارد، می تواند برای فوتبال 
عراق تاریخ سازی محسوب شود، فقط کافی 
است برای درک این موضوع، به مصاحبه های 
بازیکنان این تیم، گوش کنید، همه از لذتِ 
شکست ایران و صدرنشینی می گویند، گرچه 
صعودشان به دور بعد قطعی است، اما عراق 

جلوی این از جان می گذارد.
بهرحال جدال ایران و عراق در سه شنبه شب، 
باز هم مانند سنوات گذشته، حساس خواهد 
بود، صعود همراه با صدرنشینی و برد عراق، 
یک شور و حالِ دیگری دارد و حالا یک ایران 
آماده انتقام از عراقی است، که مدت ها است، 
تبدیل به گربه   سیاه فوتبال ایران شده است، به 

امید پیروزی...

»رئیس پیشین فدراسیون ژیمناستیک« در گفت وگو با »دنیای هوادار«:

فدراسیونی را که تاریخ سازی کرده به ضعف متهم 
می کنند و از حاشیه پردازان قهرمان می سازند!

در جست و جوی حل پازلِ عراق؛

یک ایران آماده انتــــقام!

ژیمناستیک داستان جلد

محمدرضاولیزاده

دبیرتحریریه

محمدرضاکاظمی

نویسندهوروزنامهنگار
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ورزشی

خوانده: آقای امیر دهقاندار به نشانی: کرج مهر ویلا خیابان انوشیروان غربی 
پلاک ۱۲۶ واحد ۹

خواهان:خانم مهسا اسکندری گودرزی به نشانی کرج گوهردشت فاز ۳ بلوک 
۲ خیابان ۵ شهرداری پلاک ۴ واحد ۲

تاریخ رسیدگی: 1400/1/23 مرجع رسیدگی: اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج
گزارش ماده ۲ افراز : اسناد مالکیت مشاعی ششدانگ یکدستگاه آپارتمان 
مسکونی واقع در سمت جنوب غربی طبقه سوم به مساحت 135/84 متر مربع 
قطعه ۹ تفکیکی به شماره پلاک ۵۳۲۹۲ فرعی مفروز از پلاک ۴۰۰۷ فرعی از ۱۷۰ 
اصلی واقع در مهر شهر جزء حوزه ثبتی ناحیه 3 کرج به انضمام ششدانگ یک 
باب انباری قطعه ۱۲ تفکیکی به مساحت 2/50 متر مربع واقع در طبقه همکف 
و ششدانگ یک واحد پارکینگ قطعه نهم تفکیکی به مساحت ۱۱ متر مربع واقع 
در همکف با قدرالسهم از عرصه و سایر مشاعات و مشترکات طبق قانون تملک 
آپارتمانها و آیین نامه اجرایی آن ذیل ثبت و صفحات ۶۵ و ۶۹ دفتر جلد ۴۵۶ به 

نام امیر حسین قربانخانی و نعمت اله قربانخانی بالسویه ثبت و صادر و تسلیم 
گردیده است و سپس ششدانگ مورد ثبت برابر سند قطعی شماره ۱۹۰۷۸ مورخ 
1396/4/10 دفترخانه ۱۴۷ کرج به امیر دهقاندار منتقل شده است و سپس دو 
دانگ مشاع از ششدانگ تمامی مورد ثبت از طرف اجرای احکام مدنی دادگاه 
خانواده به قائم مقامی از طرف امير دهقاندار برابر سند شماره ۱۳۳۹۵۴ مورخ 
1399/7/2دفترخانه یک کرج به خانم مهسا اسکندری گودرزی منتقل شده 
است که ذیل دفتر الکترونیکی به شماره ۱۳۹۹۲۰۳۳۱۰۱۱۰۲۴۶۳۳ به نامش 

ثبت و سند مالکیت تک برگی صادر گردیده است.
حال خانم مهسا اسکندری گودرزی به استناد قانون افراز و فروش املاک 
مشاع و به طرفیت از طرف سایر مالک مشاعی برابر وارده شماره ۳۷۲۹۳ 
مورخ 1399/8/6 تقاضای افراز پلاک فوق نسبت به قدرالسهم خود از این اداره 

را نموده است.
بوده و مجهول  تقاضا ثبت شده  ثبتی پلاک مورد  پرونده  برابر محتویات 

نمیباشد و حسب سوابق نسبت به پلاک فوق سند مالکیت معارض صادر 
مورخه  شماره ۱۳۹۹۸۵۶۳۱۰۱۱۰۲۶۹۹۷  نامه  طی  افراز  مراتب  است.  نشده 
99/12/26 به شهرداری ارسال گردید وشهرداری طی نامه شماره 67/3/2085 
مورخه 1400/1/17 به دلیل مغایرت با ضوابط و مقررات شهرداری با افراز پلاک 

موصوف مخالفت نموده است.
با مطالعه پرونده ثبتی و گزارش مامورین افراز و با عنایت به نامه شماره 
67/3/2085 مورخه 1400/1/17 شهرداری کرج ششدانگ پلاک فوق الاشعار 

غیرقابل افراز تشخیص می گردد.
مراتب طبق ماده ۱۸ مفاد وقانون اسناد رسمی در روزنامه کثیر الانتشار آگهی 
تا در صورت اعتراض مطابق ماده دوم قانون افراز و فروش املاک مشاع از 
تاریخ رویت ظرف مدت ده روز به دادگاه صالح محل وقوع ملک مراجعه و 

اعتراض نمایند. 878ف
محمد شکری -  اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

صورتمجلس عدم قابلیت افراز پلاک ۵۳۲۹۲ فرعی از ۱۷۰ اصلی

نخستین پیام اریکسن بعد از رهایی از مرگ
کریستین اریکسن، هافبک تیم ملی فوتبال دانمارک در دیدار برابر فنلاند اتفاق بسیار تلخی را 
تجربه کرد و تا یک قدمی مرگ پیش رفت اما با تلاش پزشکان نجات پیدا کرد، اتفاقی که برای 
این هافبک دانمارکی افتاد جهان فوتبال را شوکه کرد و واکنش های زیادی را به دنبال داشت، 

اریکسن گفت: از همه شما تشکر می کنم. من تسلیم نخواهم شد.

داغ غم بر پیشانی زیر تن پوش سیاه در عزای آن عزیز پر 
کشیده به سحرگاه شکفتن، خون دل می ریزیم از دیده و 

تنها مانده ایم در پی یک واژه تسکین...
افسوس که دست یغماگر طبیعت، بار دیگر با داس اجل، 
گُل خوشبوی بوستان پُرگل والیبال ایران را پرپر کرد تا خانه 

بی گل بماند.
دریغ و صد افسوس که خورشید پرفروغ زندگی انسانی 

شریف و وارسته به غروبی جاودانه نشست!
زنده یاد استاد داریوش خان جمالی  سرشناس ترین معلم 
ورزش، مدرس مدرسه عالی ورزش )دانشکده تربیت بدنی 
حسین  استاد  شادروان  هم گامان  از  ورزشی(  علوم  و 
جبارزادگان، اولین مربی بین المللی والیبال و دومین داور 
بین المللی والیبال بعد از مرحوم استاد ابراهیم نعمتی، 
نایب رئیس و دبیر سابق فدراسیون والیبال ایران، عضو 
سابق کمیته اطلاعات و آمار کنفدراسیون والیبال آسیا، 
سرشناس ترین مفسر والیبال، موُلف پربارترین و غنی ترین 
و  شیوا  قلم  با  که  والیبال،  تمرینی  و  آموزشی  کتاب 
سحرآمیز خود به رشته تحریر در آورد و در اختیار مربیان 
جوان نهاد، شبانگاه روز یکشنبه بیست و سوم خرداد ماه 
در سن ۸۴ سالگی بر اثر سکته قلبی به بیمارستان انتقال 
یافت و در بیمارستان بر اثر سکته مغزی  به ملکوت اعلی 

پیوست .
مرحوم استاد داریوش جمالی، از جمله مفاخر والامقام و 
نامدار ورزش، که می توان گفت پدر والیبال نوینبود و علاوه 
بر آثار گران بها در سمت های مختلف اجرایی والیبال در 
سالهای دهه ۴۰ و ۵۰ ، کسب مقام قهرمانی با تیم والیبال 
دخانیات در مسابقات باشگاه  های پایتخت با حضور ابر مرد 
و اسطوره والیبال ایران حسن کرد)کاپیتان( مسعود میربابا، 
محمود چایچی، فریبرز استخری، مرحوم زنده یاد جمشید 
قدیری، حسین تهرانی، حمید شلتوکچی، رضا حسینی و 

مهدی صابرپور، در سال ۱۳۵۱ و قهرمانی تیم مدرسه عالی 
ورزش در مسابقات دانشگاه ها و سرمربی والیبال صنایع 
خویش  درخشان  کارنامه  در  را   ۶۰ دهه  اواسط  در  دفاع 
داشت و از مربیان مطرح آن سال های فراموش نشدنی بود.

)تنها آفریدگار تواناست که می ماند(
در این لهیب غم چگونه می توان اشک لاله ها و گریه 

ماهی ها را در شراب شرربار فراموشی سرکشید.
به  کشیده  پر  عزیز  این  فراق  چسان  درد  بوسه گاه  ای 
سوی آسمان را تحمل کنیم و به دل بفهمانیم که به یاد 
خاطره های شیرین و مهربانی  هایش در هجوم این همه 
غم، کسوف چشمان غم آلوده مان را به خسوف بنشانیم و 

در بی نهایت ابدی مدفون سازیم؟
قناری های  ای  کنید،  می  چه  خود  شب  سکوت  در 
خوش آواز؟ ما نیز در کنجی نشسته ایم و با مرور آلبوم 
خیره  گذشته  شیرین  خاطره های  عکس هایمان)به 
مانده ایم( عکس هایی که از خاطره ها سخن می گویند ، تا 
اشک آمیخته به خون دیدگانِمان را در ماتمکده دل، جاری 
سازیم و در تاریکی و تنهایی دلِ خود، به سوگ بنشینیم.

افشین عزیز، محمد جان، برادران اسکویی، خانواده محترم 
استاد جمالی، تنها بارقه امید تحمل فراق و درد هجران 
است که با صبر هموار می شود و باید تسلیم مشیعت 

الهی شد.
تسلیت واژه ای است کهنه و قطره ای  است ناچیز، در برابر 
غم دریا گونه تان پس بردباری برایتان آرزو مندیم ، ما را هم 

شریک غمتان بدانید.
از درگاه خداوند متعال برای آن مرحوم مغفور علو درجات و 
رحمت واسعه الهی و برای بازماندگان خاندان بزرگ جمالی 

و اسکویی صبر وشکیبائی مسئلت داریم   .
ایرج کبیریان، منصور کشمیری، غلامرضا عناصری، امیدوار 
حاتمی، اردشیر بابایی، محمود چایچی، سیروس عالمیان، 

خسرو  بندری،  احمد  فروغی،  داریوش  دستگردی،  علی 
اباذری، منوچهر پورحسن، خسرو خیری، علیرضا رحیمی، 
ولی اله صالح نیا، صادق پشنگ، وحید مرادی، دکتر مهرزاد 
حمیدی، اصغر رعنایی، عباسعلی گائینی و همه بروبچه 

های مدرسه عالی ورزش...
روح پر فتوح استاد جمالی شاد و قرین آرامش و یادش در 

قلب ها و تاریخ جاویدان...

از کوی جنون سلسله داران همه رفتند، ما با که نشینیم که یاران همه رفتند!

استاد داریوش خان جمالی، انسان وارسته و دانشمند فرهیخته والیبال ایران آسمانی شد!

نوستالژی

اصغرقلندری

نویسندهوروزنامهنگار
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